
PROTOKÓŁ NR III/15 

Z III SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 29 STYCZNIA 2015 ROKU 

W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA PAWŁA II 12 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny JERZY TRACZ  

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Obecni Goście oraz Media. Mam 

dwa pytania. Panie Burmistrzu rozpoczęła się siódma kadencja samorządu miasta Lubartów. 

Do samorządu weszli nowi przedstawiciele lokalnej społeczności. Wielu ma swoje programy, 

zadania do realizacji. Władza wykonawcza ma również swoje wizje dla miasta. Dlatego 

oczekujemy, aby Pan Burmistrz przedstawił bilans otwarcia. Czy Pan Panie Burmistrzu o tym 

bilansie już pomyślał? Drugie pytanie mam do Pana Przewodniczącego Rady Miasta. Czy nie 

uważa Pan za stosowne i celowe opracowanie planu pracy Rady Miasta Lubartów na obecną 

siódmą kadencję. Dziękuję bardzo. 

 

BURMISTRZ MIASTA Janusz Bodziacki 

Pan radny Tracz podnosi kwestię bilansu zamknięcia, otwarcia bo tak to traktuję, jest to 

rzeczywiście ważne i na pewno zechcę Państwu przekazać jaki jest stan naszego miasta, co 

udało się, co jest potrzebne jeszcze do zrealizowania w naszym mieście. 

 


